
Referat fra ordinært bestyrelsesmøde den 28. august 2023 
Glentevej afdeling 5 & 6 
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Tilstede:  
Martin Witte Svendsen 
Jette Exner 
Henriette Hansen 
Mette Rasmussen, suppleant 
  
Afbud: 
 
 
Dagsorden: 
1.  Opfølgning på afdelingsmødet  
2. Fremtidigt samarbejde 
3.  Tysklandstur 
4.  Året der gik 
5. Eventuelt 
 
Opfølgning på afdelingsmødet 
Siden afdelingsmødet er det blevet undersøgt om der er mulighed for vejbump på Glentevej. Det 
er det ikke, da vejen ikke er trafikeret nok. Men ønsket er sat på en liste, hvor byrådet kan vælge 
om det skal laves.  
 
Der har været henvendelser fra beboere omkring afdelingsmødet. Et af punkterne har været at 
der er for meget udenomssnak og at dirigenten ikke skærer igennem ved det. Derudover er der 
undren over afstemning om adskillelse af bestyrelserne, da det oprindelige forslag lød at møderne 
evt. skulle deles op, såfremt der ikke var plads til begge afdelinger i fælleslokalet på Glentevej. 
Bestyrelsen er enig i begge punkter, og erindrer ikke at der blev stillet et ændringsforslag.  
 
Bestyrelsen kan se fordele og ulemper i 2 bestyrelser, og ønsker der for følgende:  
2 forsøgsår med 2 bestyrelser 
2 forsøgsår med delte afdelingsmøder 
 
Men det skal være med mulighed for, at vende tilbage til samlet bestyrelse og møder.  
 
Der vil blive indkaldt til ekstraordinære afdelingsmøder. Møderne vil finde sted 12. september kl. 
17.00 for afdeling 6 og 12. september kl. 18.00 for afdeling 5. Begge møder afholdes i 
fællesrummet på Glentevej.  
 
Bestyrelsen ønsker en anden dirigent til møderne, da der er behov for struktur og faste rammer til 
møderne. Dette på baggrund af afdelingsmødet, hvor mange sad med ting, som de ikke fik sagt 
under eventuelt grundet meget udenomssnak på forslagene.  
 
Bestyrelsen ønsker referat fra afdelingsmødet udsendt til beboerne inden det ekstraordinære 
afdelingsmøde.  
 



Muligheden for konflikthåndtering blev vendt, og bestyrelsen mener at der skal være en 
kontaktperson fra SAB med til det, da SAB også er en del af konflikten.  
 
Fremtidigt samarbejde  
Bestyrelsen håber, at de nye bestyrelser vil drage nytte af hinanden og afholde fælles 
arrangementer fremover.  
 
Tysklandstur 
Der bliver endnu en tur til Tyskland i år. Der vil blive en brugerbetaling som sidste år. Den 
nuværende bestyrelse og suppleant fortsætter med planlægning af Tysklandsturen uanset, 
hvordan de nye bestyrelser sammensættes. Og gerne i samarbejde med bestyrelserne.  
 
Året der gik 
Bestyrelsen snakkede om hvordan samarbejdet har været det sidste år, og håber at de nye 
bestyrelser vil fortsætte det gode samarbejde på tværs af afdelingerne.  
 
Eventuelt 
Bestyrelsen håber at de nye bestyrelser vil fortsætte arbejdet med et årshjul med aktivitet.  
 
En beboer har forespurgt om hvorfor der ikke er en Facebookgruppe for afdelingerne. Det er 
tidligere foreslået på et afdelingsmøde, men blev nedstemt.  
Det er dog ikke en beslutning, som kan/skal godkendes af afdelingerne eller bestyrelsen og det er 

derfor beboerne frit for. Bestyrelsen vil dog henvise til den gode dialog 😊  
 
Der ligger en masse jord ved garagerne, det er ved at være mere ukrudt end jord. Bestyrelsen 
arbejder på at få det fjernet.  
 
 


